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SLOVENSKO: Potrebujeme stabilizovať SIS! V dueli v relácii Na telo v TV Markíza sa stretli
Tomáš Taraba a Richard Sulík. Taraba hovoril o práve koalície mať svojho nominanta na
pozíciu šéfa SIS. Tým má byť Pavol Gašpar. Opozícii sa táto nominácia nepáči.

Potrebujeme stabilizovať SIS

Vláda má právo mať svojho nominanta vo vedení Slovenskej informačnej služby, našli sme riešenie.
Vyhlásil to minister životného prostredia Tomáš Taraba v nedeľnej diskusnej relácii TV Markíza Na
telo. Líder SaS Richard Sulík považuje riešenie vedenia SIS cez zmenu jej štatútu za obchádzanie
zákona.

Mohlo by vás zaujímať:

„Potrebujeme stabilizovať SIS, máme právo si tam dať vlastného nominanta,“ zdôraznil Taraba.
Vláda má podľa neho aj právo povedať, že tajnú službu nebude riadiť nominant predošlej vlády.
Podotkol, že SIS aktuálne nemá riadne vedenie a riadi ju len poverený námestník.

Keďže sa prezidentka nevyjadrila k ich nominantovi Pavlovi Gašparovi, vláda podľa jeho slov našla
riešenie. Prípadné riešenie, že by sa z Gašpara stal námestník SIS a ten by bol poverený riadením,
považuje za legitímne. „Všetko, čo je zákonné, je legitímne,“ vyhlásil. Podľa Sulíka týmto vláda vláda
obchádza zákony.

Témou bola aj novela trestného zákona

Aj Taraba aj Sulík sa vyjadrili aj k novele Trestného zákona. Taraba označil postup prezidentky
Zuzany Čaputovej za nejasný. Skonštatoval, že prezidentka má pri zákone dve možnosti – ak s ním
súhlasí, tak ho podpíše, a ak nie, vráti ho poslancom na opätovné prerokovanie. Preto koalícia
čakala, že návrh prezidentka vráti. Uviedol, že mala šancu opraviť premlčacie lehoty pri násilných
trestných činoch. Taraba tvrdí, že Ústavný súd vo finále nemôže rozhodnúť o zákone, ktorý ešte
nevyšiel v zbierke zákonov. Odvoláva sa na staršie vyjadrenie súdu. Podľa jeho slov by tak ÚS išiel
napokon sám proti sebe.
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